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STORMÖTE 15 oktober 2023 

Sammanfattning 

Bengt Rullarn Karlsson hälsade välkommen och skickade ut närvarolista som 
samtliga kunde skriva upp sig på. Vidare öppnade han upp för att det skulle 
vara högt i tak under kvällen och att ordet var fritt. 

Då det inte kom några synpunkter på en gång så tog Ann och Rullarn upp om 
den pågående situationen med svinpest. Detta påverkar Fagersta MK både i år 
och nästa år. Kanske även längre än så. Vår träningssträcka är inom det stängda 
området och även fler av de sträckor vi brukar ha med vid tävlingar. Vår 
eventuella medverkan i SM 2025 kan därmed också vara i fara. Tankar har 
kommit upp i styrelsen om möjligheten att förlägga en eventuell tävling 
(oavsett form) längre norrut, i Smedjebackens kommun. Detta undersöks 
vidare. Här fick vi inpass från Niklas Mårtensson att det finns fler håll att söka 
sig kartmässigt. Till exempel Malingsbo/Riddarhyttan/Uttersberg. Om detta 
nämns igen längre nedan då punkten var återkommande under kvällen. Vad 
gäller att förlägga tävling utanför vårat vanliga område kan medföra längre 
transportsträckor vilket gör att ett alternativ är att även flyta start och mål till 
den kommun där vi i så fall arrangerar tävlingen. 

Rullarn, Staffan och Ann påminde om KM och funktionärstävlingen. Sista 
oktober sammanställs listorna så har man inte skrivit upp vad man varit med på 
är det hög tid. 

Frågan om bana har varit återkommande under hela året. Marken som 
bearbetats mest av styrelsen är nu såld och där föll det om inte nya ägaren kan 
tänka sig något. Fagersta MK harf fått förfrågan om samarbete med Hedemora 
vilket är under diskussion. Hedemora har även varit i kontakt med Hofors och 
Norberg. Vi pratade om hur många folkraceförare vi har i klubben och landade i 
ett tiotal. En medlem har öppnat för att ev hjälpa styrelsen vad gäller just 
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folkrace, vilket vore toppen. När vi ändå pratade om just denna gren kom 
frågan om hur klubben tänkt finansiera en bana. Svaret från styrelsen är att det 
är just detta bland annat som klubben sparat pengar till i kassan. Det kanske 
inte är tillräckligt men en bra grund. Sen får det jobbas vidare på utifrån prisbild 
vad gäller strategi och sponsring. Största nöten att knäcka först är placering.  

Vidare återkopplade Ann från frågorna som ställdes under stormötet i maj och 
hur styrelsen arbetat utifrån de frågorna under året. 

Rullarn lyte åter frågan kring tävling 2024. Vad vill vi arrangerar för tävling? 
Stor/liten, notat/onotat, cup, 7-klubbars, rallyklassikerna? Självklart landade 
diskussionen åter i var vi kan vara. Som sagt, stängd skog ställer till det. Ann 
påpekar vikten av att ändå hålla igång under 2024 så vi inte tappar 
engagemang, funktionärer, intäkter och så vidare. Då blir det svårare att starta 
om 2025 eller om ännu värre -  längre fram än så. 

Här kom så frågan om SM 2025 igen. Frågan ställdes till de närvarande 
medlemmarna om önskan finns eller inte. Genom handuppräckning kunde vi se 
att majoriteten vill att det blir ett nytt SM. Då måste vi även veta att det även 
finns intresse att hjälpa till för att det ska kunna bli verklighet. Rullarn 
berättade att i styrelsen har vi pratat om att en ev tävling under 2024 ska ses 
som genrep inför detta i så fall. Det innebär att sträckchefer, 
tävlingsorganisation, funktionärer ja helst alla är de som sen även innehar 
samma funktion under SM året efter som Fagersta MK tackar ja till detta. 

Vidare tog Rullarn och Ann upp att årsmöte kommer ske den 26 november. 
Inbjudan med plats kommer så fort det är klart var vi kommer hålla till. 
Motioner till årsmötet måste inkomma till styrelsen senast 12 november. 
Anmälan sker till Ann senast 19 november. Till årsmötet önskar vi förslag till ny 
valberedning då den står för omval i år. Övriga poster i styrelsen som står in för 
omval är ordförande, vice sekreterare, kassör och några suppleanter. Kontakta 
sittande valberedning, Stefan Palmér och Joakim Öhman om ni önskar 
nominera någon till dessa poster. 

PUNKTER SOM MEDLEMMARNA TOG UPP UNDER KVÄLLEN 

Vi lämnade ordet fritt för att få in frågor och synpunkter från deltagarna i 
mötet. Dessa kom under kvällen: 
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1 Som tidigare nämnts så kom Niklas M med förslag om fler områden 
utanför det stängda område som idag är Fagersta MKs kärnområde för tävlan. 
Alternativ till Smedjebacken kan vara om råden i Skinnskattebergs kommun 

2 Ingvar Karlsson lyfte frågan kring folkrace vintertid. Finns intresse 
för att spola bana (vilket kan vara lättare att få till) och köra så i väntan på mark 
för riktig bana? Kan även vara något att visa markägare hur det kan vara. 

3 Vägbuffert. Niklas Mårtensson tog upp att det tidigare varit tal om 
fördelen att ha fler zoner för vägar. Mindre sårbart och attraktivt för tävlingar 
som varieras på olika områden och sträckor. Så att det inte blir samma lika hela 
tiden. För att få till det kan det behövas flera bankommittéer som kan jobba åt 
olika områden samtidigt. Har vi folk som vill jobba så? Bra då vi kan olika skogar 
och områden.  

4 Stefan Carlberg ställde frågan varför SM istället för Svenska 
Rallycupen. Historiskt har styrelsen tänkt att det är mest gynnsamt finansiellt. 
Framförallt vad gäller återställningskostnader. Men önskar medlemmarna 
annat så ska Fagersta MK ha det i åtanke också. 

5  Mats Larsson påtalade att om vi flyttar tävlingssträckorna så är den 
övergripande önskan att start och mål ändå är kvar i Fagersta. Längre 
transporttider gör inget. Däremot är det viktigt att Fagersta är kvar som 
utgångspunkt både för motorklubben, de tävlande och sponsorer. 

 

Avslutningsvis – STORT TACK till alla som kom och att det blev så bra 
diskussioner. Det behövs för att vi ska vara en levande klubb.  

Även tackar vi Niclas Härdevik-Norström för de goda hamburgarna som han 
ordnade under kvällen. 

Vid anteckningarna  
 
Britt Hansson 
 
Bilaga  
Deltagarlista 
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STORMÖTE 15 OKTOBER 2023 
Deltagare vid stormöte 
 
Ann Svensson Liljeqvist 
Bengt Karlsson 
Staffan Liljeqvist 
Erik Pettersson 
Johan Steffansson 
Jappe Persson 
Göran Eriksson 
Ingvar Karlsson 
Mikael Wisti 
Frida Hoffmann 
Britt Hansson 
Niklas Mårtensson 
Johan Andersson 
Johan Jansson 
Fredrik Segerström 
Stefan Carlberg 
Lars Jansson 
Börje Boström 
Robin Lundqvist 
Rasmus Lundqvist 
Michelle Wolle 
Mats Larsson 
Tommy Wickström 
Mikael Johansson 
Camilla Viik 
Kevin Bendtsen 
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Johan Pettersson 
Jan Svensson 
Stefan Palmér 
Martin Lundquist 
Ludvig Gabrielsson 
Hugo Carlberg 
 


